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Gode naboer og medeiere! 

Her kommer en kortfattet informasjon om bassenget og TV/Internett: 

Synnøve Syltevik befinner seg på Yüksek som eneste representant fra styret. Hun har jobbet 

iherdig for å få en bedring i situasjonen. Heldigvis har hun nå fått tilbakemelding på at 

temperaturen i bassenget nå er steget til 24 grader og at i alle fall tre av pumpene nå går som 

normalt. Hun vil sjekke om den fjerde også kommer i gang, men normalt har vi beregnet den 

fjerde som en reservepumpe. Noe av det vi må ta opp med TH er vedlikeholdet av pumpene 

over tid. Hva er grunne til at de stopper? Er det manglende vedlikehold? Slike spørsmål må vi 

får svar på. 

Når det gjelder TV, så følger hun også dette opp. Nå er det oftest NRK som fryser. Det må vi 

få vite årsaken til. Olcay Kahraman skulle opp til Synnøve for å sjekke signalene. Hvis det 

ikke blir bedre, skal vi følge det opp overfor leverandør av anlegget. Internett er ikke bra. Det 

er et spørsmål om det er mulig å få det bedre enn det er, for det har hele tiden sviktet. Men vi 

skal ta den saken også opp.  

Vi får heldigvis gode tilbakemeldinger fra personer som er der nede og følger med. Men 

styret har ikke ubegrensete ressurser til rådighet og jobber så godt vi kan innenfor de rammer 

vi har. Når styreleder kommer ned 26. oktober, vil vi ta et møte med TH igjen. Likevel er det 

viktig å understreke at Synnøve nå har jobbet svært godt for å få fortgang i de sakene vi ikke 

er fornøyd med. Det er en stor avlastning for styreleder å ha henne der nede nå når ting skar 

seg. Men vi kan ikke utrette under, men vil likevel stå på! 

Hilsen 

Alf  Pedersen   Synnøve Syltevik  Hjørdis Kalås 


